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PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2022 
z Sesji Rady Gminy Lipka 

odbytej dnia 15 lipca 2022 roku 
w  Gminnym Ośrodku Kultury w Lipce 

 
 

Sesja odbyła się w godzinach 830 – 900  
 
Udział wzięli: 
 

• 12  radnych    
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Obecni: 
Przemysław Kurdzieko Wójt Gminy Lipka 
Anna Orzechowska  Sekretarz Gminy Lipka 
Barbara Marzec  Skarbnik Gminy Lipka 
 
Termin, miejsce i porządek obrad podane zostały do publicznej wiadomości w sposób 
zwyczajowo przyjęty – załącznik nr 2 do protokołu. 
 
1. Otwarcie sesji. 
 
Otwarcia trzydziestej ósmej Sesji Rady Gminy Lipka dokonał Przewodniczący Rady Gminy Lipka 
Piotr Wandas, który przywitał Wójta Gminy Lipka Przemysława Kurdzieko, Panią Sekretarz 
Annę Orzechowską, Panią Skarbnik Barbarę Marzec oraz wszystkich radnych.   
  
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
  
Prowadzący obrady stwierdził, że na 15 radnych według listy obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 12 radnych wobec czego Rada Gminy Lipka jest władna podejmować prawomocne 
uchwały. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że w zarządzeniu z dnia 13 
lipca 2022 roku przedstawiony został porządek obrad. Zapytał, czy są propozycje jego zmiany?  
Nikt z obecnych nie zgłosił zmian do porządku obrad.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
porządku obrad. 
 „za”               12 głosów  (nieobecni: T. Kowalski, K. Olczak) 
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Załącznik nr 3 – głosowanie imienne. 
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4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że protokół z XXXVII Sesji Rady 
Gminy Lipka był do wglądu w Urzędzie Gminy, w Biurze Rady- pokój nr 1. Został również 
przesłany drogą elektroniczną wszystkim radnym. Do dnia sesji nie wpłynęły uwagi do 
protokołu, w związku z tym zaproponował głosowanie nad jego przyjęciem. 
„za”   12 głosów  (nieobecni: T. Kowalski, K. Olczak) 
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniej Sesji Rady Gminy Lipka  Nr XXXVII/22. 
Załącznik nr 4 – głosowanie imienne. 
 
5. Informacja Wójta oraz Przewodniczących Komisji Rady Gminy Lipka                                                       
z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu Pan Paweł Tuschik  poinformował 
radnych, że stałe komisje nie obradowały od ostatniej sesji. Radny podziękował za sprawne 
przeprowadzenie akcji zbierania folii rolniczych. Szczególne podziękowania skierował w stronę 
pracowników Urzędu tj. Pani Justyny Domek i Bogumiły Romaniec.  

Wójt Gminy Lipka Przemysław Kurdzieko poinformował wszystkich, że podpisana została 
umowa na realizacje zadań: Otrzymaliśmy dofinansowanie do realizacji projektu:  

a. W ramach konkursu z UMWW Błękitno-zielone inicjatywy na utworzenie Zielonego 
Zakątka  dla Sołectwa Debrzno Wieś na kwotę 71 300,00 zł, dotacja 50 000,00 zł, pozostała 
kwota, to środki z FS (zagospodarowanie byłego stawku) 

b. Pięknieje Wielkopolska Wieś – dofinansowanie dla sołectwa Mały Buczek na 
zagospodarowanie placu rekreacyjnego.  Projekt obejmuje wybudowanie wiaty oraz 
ustawienie średniego urządzenia zabawowego 

Kolejno Wójt wspomniał, że realizujemy następujące projekty:  
- Cyfrowa Gmina w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020, na 

kwotę 167 400,00 zł- 100 % dofinansowania, przygotowanie przetargu na zakup wyposażenia 
serwerowni 

- SZATNIA NA MEDAL Remont zaplecza sanitarno- szatniowego Orlik przy SP Lipka 
- Cyfrowa Gmina -Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym –„Granty 

PPGR”. Przygotowanie przetargu na zakup 281 laptopów 
 – Budowa terenowej ścieżki zdrowia przy OZ 
- Modernizacja stacji uzdatniania wody Debrzno Wieś 
- Przebudowa dróg dojazdowych do placówek oświatowych Nowe Potulice etap I 
- Budowa hali sportowej 
 
Wójt poinformował wszystkich, że zakończyliśmy akcję Usuwania odpadów z folii 

rolniczych, siatki i sznurka do owijania balotów, opakowań po nawozach typu Big Bag. 
Zebraliśmy 286 ton. Otrzymaliśmy z Polskiego Ładu 2,5 mln zł, wkład własny to kwota 51 tys. 
zł.  

Na koniec swojej wypowiedzi Wójt zaprosił wszystkich na XXI Święto Wsi Krajeńskiej, które 
odbędzie się 17 czerwca 2021 roku. 
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6. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.  
 

• Radny Ryszard Pacholik zapytał się, które obiekty gminne zostaną objęte 
termomodernizacją? 

• Wójt poinformował radnego, że będzie to budynek Szkoły Podstawowej w Łąkiem oraz 
budynek Urzędu Gminy w Lipce.  

• Radna Danuta Polak zapytała się czy poszło pozwolenie do Starostwa Powiatowego w 
Złotowie na budowę wiaty w Smolnicy? 

• Wójt poinformował radną, że jeszcze nie.  
 

7. Sprawy różne i zapytania uczestników sesji.  

Nikt z obecnych nie zabrał głosu.  

8. Podjęcie uchwal w sprawie:  

 
a) wprowadzenia zmiany w załączniku do uchwały Nr IV/32/19 Rady Gminy Lipka z dnia 

15 marca 2019 roku w sprawie poboru podatków od osób fizycznych w drodze inkasa 
oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

 
Pani Skarbnik poinformowała radnych, że z powodu rezygnacji sołtysa Bługowa Pana Zyg-

munta Gliwa należało zmienić załącznik do uchwały - Wykaz inkasentów uprawnionych do po-
boru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych”. Nowym sołtysem Błu-
gowa została Pani Ewa Czarnotta.  

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały.  
Nikt z obecnych nie zabrał głosu.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym zapro-
ponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   12 głosów  (nieobecni: T. Kowalski, K. Olczak) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 5  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XXXVIII/299/22 w sprawie wprowadzenia zmiany w załączniku do uchwały     

Nr IV/32/19 Rady Gminy Lipka z dnia 15 marca 2019 roku w sprawie poboru podatków od 

osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipka na lata 2022-2040 

 
Pani Skarbnik poinformowała radnych, że zmiana dotyczy 1 i 2 załącznika do uchwały. 

Zwiększono dochody o łączną kwotę 131.897,79 zł, w tym: zwiększono plan dochodów bieżą-
cych o kwotę 131.897,79 zł, zaś plan dochodów majątkowych nie uległ zmianie. W pozostałych 
latach prognozy nie dokonywano zmian w planie dochodów. 
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Zwiększono wydatki o łączną kwotę 2341.897,79 zł, w tym plan wydatków bieżących 
zwiększono o kwotę 147.297,79 zł, zaś plan wydatków majątkowych o kwotę 194.600,00 zł.  

Jednocześnie w poszczególnych latach prognozy zaktualizowano plan wydatków majątko-
wych. Skarbnik na koniec poinformowała radnych, że zwiększono deficyt o 210.000,00 zł. jed-
nocześnie zwiększając przychody o 210.000,00 zł z tytułu kredytów i pożyczek. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym zapropo-
nował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   12 głosów (nieobecni: T. Kowalski, K. Olczak) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 7  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XXXVIII/300/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipka na lata 2022-2040 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 
c) zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2022 rok 

 
Pan Wójt Przemysław Kurdzieko poinformował radnych, że  zwołanie Nadzwyczajnej Sesji 

było podyktowane awarią pieca w Szkole Podstawowej w Łąkiem. Wójt wspomniał, że obecnie 
są dwa piece 150 KW. Fachowcy poinformowali Panią dyrektor, że piece te mogą nie 
wytrzymać całego sezonu grzewczego. Wobec powyższego chcemy zmienić kotły na pelet. 
Wójt wspomniał, że jeszcze jedna firma zobaczy czy da się naprawić te piece. Włodarz Gminy 
dodał, że w międzyczasie uzyskaliśmy informację, że nasz wniosek na termomodernizację             
i remont kotłowni szkoły przeszedł. Mają zostać również zainstalowane panele fotowoltaiczne. 
Wójt dodał, że z tego samego wniosku będą ocieplane fundamenty budynku Urzędu Gminy        
i będzie położona kostka wokół budynku.  

Pani Skarbnik z kolei poinformowała radnych, że RIO zaproponowało nanieść zmiany do 
uchwały tj. przesunięcie pomiędzy rozdziałami wpływów z części opłaty za zezwolenie na 
sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym (rozdz. 75618 i 75619). Ponadto Pani 
Skarbnik wspomniała, że: 

 
W ramach wydatków majątkowych dokonano następujących zmian: 
1) Utworzenie zadania „Rozbudowa sieci wodociągowej w Lipce, ul. Cicha” (rozdz. 

01043) 
2) zwiększenie planu na zadanie „Przebudowa dróg dojazdowych do szkół w Gminie 

Lipka – m. Nowe Potulice” – środki na geodetę (rozdz. 60016) 
3) utworzenie planu na zadanie „Modernizacja centralnego ogrzewania w Szkole Pod-

stawowej im. Janusza Korczaka w Łąkiem” (rozdz. 80101) 
4) utworzenie planu na zadanie „Zakup pieca C.O. do Szkoły Podstawowej im. Janusza 

Korczaka w Łąkiem” (rozdz. 80101) 

 
+ 10.000,00 

 
+ 4.600,00 

 
+ 50.000,00 

 
+ 130.000,00 

Zwiększenie planu wydatków na zakup materiałów i zakup usług energii na ochotnicze 
straże pożarne (rozdz. 75412) 

+ 15.400,00 
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Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Radny Ryszard Pacholik powiedział, że dobrze, że zaczynamy od termomodernizacji, ponieważ 
wtedy jest oszczędność na opale. Radny Pacholik powiedział, że jest za wymianą kotła na pelet 
oraz, że chyba nie ma sensu reanimować starych pieców, ponieważ lepszą opcją według niego 
jest zainstalowanie kotła na pelet.  
 Wójt poinformował radnego, że naprawa ma być tylko tymczasowa, ale docelowo 
będziemy chcieli wymienić te kotły korzystając z dofinansowania zewnętrznego.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym za-
proponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  

„za”  12 głosów  (nieobecni: T. Kowalski, K. Olczak) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 9  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XXXVIII/301/22 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2022 
rok stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 
 
9. Zakończenie sesji.     
 

Radna Danuta Polak zapytała się wójta o dodatek węglowy, tj. jak to ma wyglądać? Wójt 
poinformował radną, że dla nas też jest to nowość i na razie jeszcze nic nie wiemy jak to będzie 
wyglądało.  

Przewodniczący Rady Gminy Lipka na koniec podziękował  za udział w XXXVIII Sesji Rady 
Gminy Lipka.   
Na tym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:                             Piotr Wandas 
 
 
Monika Gręba               Przewodniczący Rady Gminy Lipka 


